

2025/03

第04卷
Vol.04

第01期
No.01

中国可持续发展评论

Chinese Sustainable Development Review

季刊



科学足迹出版社

中国可持续发展评论
(ZHONGGUO KECHIXU FAZHAN PINGLUN)
2025 年 第 4 卷 第 1 期

目 次

产业园区建设推动城市规模扩张机制的实证研究——以西宁市为例 田 明,田一聪(1)

我国体育设施和设备可持续发展路径研究 苑文颖(13)

京津冀与国际协同减排政策对比及激励机制研究 陶紫涵(22)

基于双螺旋法的智库现代化研究范式构建 赵西君,李 扬,靳 京,等(33)

中国沿海城市群人口分布特征及驱动因素研究 李小帆,舒玲玲,卢丽文(43)

数智平台赋能下的绿色新质生产-消费力:理论构建与实践创新 熊 颖,孙天一,朱安淇,等(56)

CHINESE SUSTAINABLE DEVELOPMENT REVIEW

Vol. 4, No. 1 March, 2025

Contents

Empirical study on the mechanism of industrial park construction promoting urban scale expansion——taking Xining City as an example	TIAN Ming, TIAN Yicong (12)
A study on the sustainable development path of sports facilities and equipment in China	YUAN Wenying (21)
Research on the comparison of emission reduction policies and incentive mechanisms between Beijing-Tianjin-Hebei and international synergy	TAO Zihan (31)
Constructing a research paradigm for think tank modernization based on the Double Helix Method	ZHAO Xijun, LI Yang, JIN Jing, et al. (42)
Research on the population distribution characteristics and driving factors of China's coastal urban agglomeration	LI Xiaofan, SHU Lingling, LU Liwen (55)
Synergistic development of new quality production-consumption capacity empowered by digital-intelligent platforms; theoretical framework and practical innovation	XIONG Ying, SUN Tianyi, ZHU Anqi, et al. (69)